
Zápisnica  č. 4 
zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 09.05.2019 

 
konané: v zasadačke MsR na MsÚ v Michalovciach o 14.30 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program rokovania komisie: 
 

1. Otvorenie 
2. Záverečný účet mesta Michalovce za rok 2018 
3. Rozpočtové opatrenie č. 3 
4. Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za rok 2018 
5. Návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2019 
6. Vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za rok 2018 
7. Návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2019 
8. Rôzne aktuálne záležitosti 

 
 
K bodu 1: 
     Rokovanie otvoril a viedol Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK. 
 
 
K bodu 2: 
     Záverečný účet mesta Michalovce  predniesla Ing. Gabriela Miľková, referent účtovníctva.  
     Záverečný účet mesta Michalovce za rok 2018 je spracovaný v súlade so zákonom č. 
583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v zn.n.p.. Obsahuje prehľad 
rozpočtového hospodárenia, plnenie jednotlivých programov, prehľad o stave a vývoji dlhu, 
údaje o hospodárení príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta a prehľad 
o poskytnutých dotáciách a správu audítora. 
     Bol rozčlenený do týchto kapitol: 

I. Príjmová časť – Plnenie rozpočtu príjmov 
II. Výdavková časť – Hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu 
III. Finančné operácie 
IV. Rozpočtové hospodárenie Mesta a usporiadanie hospodárskeho výsledku 
V. Bilancia aktív a pasív 
VI. Prehľad o stave a vývoji dlhu 
VII. Hospodárenie príspevkových organizácií 
VIII. Prehľad o poskytnutých dotáciách 
IX. Správa nezávislého audítora 

 
     V bežnom rozpočte bol dosiahnutý prebytok vo výške 4 571 055 € a to splnením bežných 
príjmov na 103,13 % a čerpaním bežných výdavkov na 97,59 % vo výške 26 824 293 €. 
     Kapitálové príjmy boli naplnené na 82,95 %, kapitálové výdavky boli čerpané na 72,75 %, 
čím bol schodok eliminovaný na 623 730 €. 

 
Hlasovanie: za 5 zo 6 prítomných 
                      zdržal sa 1 
                      proti 0 

 



     Členovia FK berú uvedený Záverečný účet mesta Michalovce za rok 2018  na vedomie 
a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť Záverečný účet 
mesta Michalovce za rok 2018 bez výhrad. 
 
K bodu 3 : 
     Materiál k bodu 3 – Rozpočtové opatrenie č. 3 predniesla Ing. Gabriela Miľková, referent 
účtovníctva. V predloženej zmene dochádza k úprave príjmov a výdavkov, pričom 
navrhovaným rozpočtovým opatrením je celkový rozpočet Mesta, vrátane finančných 
operácií vyrovnaný.       Rozdiel medzi príjmami a výdavkami bežného a kapitálového 
rozpočtu po úpravách predstavuje prebytok vo výške 1 459 961 €. Príjmové finančné 
operácie za zvyšujú o 1 817 743 € a výdavkové finančné operácie sa zvyšujú o 3 395 €. 
 
Hlasovanie: za 4 zo 6 prítomných 
                      zdržal sa 2 
                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedené rozpočtové opatrenie č. 3  na vedomie a prijali stanovisko, 
ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť RO č. 3. 
 
 
K bodu 4:  
     Materiál k bodu 4 – vyhodnotenie rozpočtu MsKS  Michalovce za rok 2018 predniesla Bc. 
Mária Harvilčáková, ekonómka MsKS.  
     MsKS svoju činnosť zabezpečovalo podľa schváleného plánu a rozpočtu na rok 2018. 
Rozpočet MsKS pre rok 2018 bol na rozdiel od predchádzajúcich rozpočtových rokov, 
zostavovaný podľa príjmov a výdavkov a to v zmysle zákona č. 310/2016 Z.z., ktorým sa mení 
a dopĺňa zákon č. 523/204 Z.z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy, účinný od 
1.1.2018, ktorý v § 24 ods . 1 definuje, že príspevková organizácia hospodári podľa svojho 
rozpočtu príjmov a výdavkov. 
      
 
Hlasovanie: za 6 zo 6 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedenú Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za rok 2018  na 
vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 
Vyhodnotenie rozpočtu MsKS Michalovce za rok 2018. 
 
 
 
K bodu 5:  
      Materiál k bodu 5 – návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2019 predniesla 
Bc. Mária Harvilčáková, ekonómka MsKS.  
     Nakoľko v priebehu I. polroka 2019 došlo k zmenám v Pláne hlavných úloh MsKS 
a činnosti, ktoré schválený rozpočet nezahŕňa Mestské kultúrne stredisko v Michalovciach 
predkladá túto zmenu. V dôsledku týchto zmien dochádza k navýšeniu rozpočtu bežných 
príjmov vo výške 49 658,27 €, toho prostriedky z predchádzajúcich rokov vo výške 34 658,27 
€, vlastné príjmy vo výške 15 000,- € a transfer od zriaďovateľa vo výške 7 000,- €. Dochádza 



aj k navýšeniu rozpočtu bežných výdavkov vo výške 56 658,27 € na položke 637-služby, 
z toho 7000,- € transfer od zriaďovateľa. 
 
Ing. Peter Palečko, člen FK: Je potrebné opraviť na strane 4 text v tabuľke s textom pod 
tabuľkou.  
Bc. Mária Harvilčáková, ekonómka MsKS:  V tabuľke je správne,  ide o položku 635-rutinná 
a štandardná údržba,  opravím  to v texte pod tabuľkou. 
  
 
Hlasovanie: za 4 zo 6 prítomných 
                      zdržal sa 1 
                      proti 1 
 
     Členovia FK berú uvedený návrh na 1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2019 na 
vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť návrh na 
1. zmenu rozpočtu MsKS Michalovce na rok 2019. 
  
 
K bodu 6:  
     Materiál k bodu 6 – vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za rok 2018 
predniesol Ing. Miroslav Prada,  námestník TaZS.  
      TaZS mesta Michalovce zabezpečujú činnosti v rozsahu zriaďovacej listiny: správa 
a prevádzka kúpaliska, športovej haly, zimného štadióna, futbalových štadiónov, prevádzka 
a údržba verejného osvetlenia vrátane cestnej svetelnej signalizácie, opravy a údržba 
miestnych komunikácií, správa a údržba miestnych cintorínov, prevádzka útulku pre psov, 
nakladanie s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom, zber separovaného 
odpadu a iné. 
     Na krytie bežných prevádzkových výdavkov v hlavnej činnosti za účelom vyrovnanosti 
rozpočtu bol schválený transfer z rozpočtu zriaďovateľa vo výške 3 190 000 €. 
      
      
Ing. Peter Palečko, člen FK: Prečo sú príjmy z podnikateľskej činnosti nižšie ako výdavky 
z podnikateľskej činnosti, ide o zlú cenotvorbu?  
Ing. Miroslav Prada, námestník TaZS:  Novelizáciou zákona č. 523/2004 Z.z. § 24 ods. 1 
a ods.2 sa zmenilo hospodárenie na základe príjmov a výdavkov a nehradením faktúr, 
nemáme príjem v rozpočte. Príjmy a výdavky sledujeme z podnikateľskej činnosti sa 
rozpočtujú a sledujú na samostatnom účte. 
 
  
 
Hlasovanie: za 5 z 5 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
     Členovia FK berú uvedenú Vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za rok 2018  na 
vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 
Vyhodnotenie rozpočtu TaZS mesta Michalovce za rok 2018. 
 
 



K bodu 7:  
     Materiál k bodu 7 -  návrhu na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2019 
predniesol Ing. Miroslav Prada, námestník TaZS.  
     TaZS mesta Michalovce predkladajú návrh na 1. zmenu rozpočtu na rok 2019 z titulu 
skutočností, ktoré neboli známe pri zostavovaní rozpočtu na rok 2019.  
 
Radovan Geci, člen FK: Navýšenie rozpočtu o 158 000 € pre 1. splátku za výkup pozemkov 
pre rozšírenie skládky TKO v lokalite Žabany je vysoké.  
Ing. Miroslav Prada, námestník TaZS:  O rok a pol končime so skládkou. Ministerstvo ŽP 
nedá súhlas na budovanie novej skládky, iba na rozšírenie. Mesto má možnosť rozšíriť už 
existujúcu skládku, náhradným riešením sú skládky v Strážskom alebo Humennom. Pri 
rozšírení už existujúcej skládky musí mesto odkúpiť pozemky v jej okolí a vlastníkom je 
súkromná osoba, ktorá si cenu určuje sama. 
Radovan Geci, člen FK: Prečo dochádza k navýšeniu výdavkov za energie na zimnom 
štadióne, keď budova bola energeticky zhodnotená? Prečo dochádza k nárastu cien za silovú 
zložku elektriny? Prečo mesto financuje kúpu videorozhodcu hokejovému klubu? 
Ing. Miroslav Prada, námestník TaZS:  Pri navýšenie výdavkov za energie ide o doplatok za 
zúčtovanie a nové zálohové platby. TaZS robia denné odpisy spotreby.  Cena za silové zložky 
elektriny je výsledkom verejného obstarávania. 
Ing. Jozef Sokologorský, predseda FK: Mesto Michalovce je členom občianského združenia 
a má svoj podiel HK. 
 
  
Hlasovanie: za 3 z 5 prítomných 
                      zdržal sa 1 
                      proti 1 
 
     Členovia FK berú uvedený návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 
2019 na vedomie a prijali stanovisko, ktorým odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 
návrh na 1. zmenu rozpočtu TaZS mesta Michalovce na rok 2019. 
 
 
K bodu 8:  
      Materiál k bodu 8 – rôzne aktuálne záležitosti bol zaradený návrh na odpredaj mobilných 
telefónov MsÚ Michalovce, ktorý predniesol Ing. Jozef Doležal, vedúci odboru hospodárenia 
s majetkom. 
 
Hlasovanie: za 6 zo 6 prítomných 
                      zdržal sa 0 
                      proti 0 
 
     FK berie návrh na odpredaj mobilných telefónov MsÚ Michalovce na vedomie a prijali 
uznesenie, kde súhlasí, aby primátor mesta Michalovce  v zmysle Zásad o hospodárení 
a nakladaní s majetkom mesta Michalovce čl. XIII ods. 8 na návrh ÚIK vyhlásil majetok – 
mobilné telefóny (viď príloha uznesenia) za prebytočný a odpredal ho. 
 
 
 
  



Členovia FK si dohodli termín zasadnutia FK v mesiaci august na 21.08.2019 (streda﴿ 
o 13,30 hod. 
Program zasadnutia FK bol vyčerpaný, predseda komisie poďakoval prítomným a prizvaným 
za účasť a zasadnutie ukončil. 
 
V Michalovciach, 09.05.2019 
 
Zapísala : Ing. Dana Janošová 
 
 
 
          Ing. Jozef Sokologorský 
                                                                                                       predseda finančnej komisie 
 
 
 
         


